
 

Bestyrelsesmøde  
Grundejerforeningen   Fuglevang  

 
Dato   03.09.2019  
På   mødet   deltog:   STS,   BP,   CA,   HK  
 
1.   Godkendelse   af   referat.  

 
Referat   af   30.07.2019   er   godkendt.  
 
2.   Seneste   nyt   og   adhoc   opgaver  
 
Under   de   enkelte   opgaver  
 
3.   Økonomi.  
 
Økonomien   er   god   som   vanlig,   ingen   uforudsete   omkostninger.   Stadig   en   håndfuld   som  
mangler   betaling   af   kontingent   2019,   som   nu   har   fået   2.   rykker.  
 
4.   Antennen.  
 
Intet   nyt  
 
5.   Grønne   områder.  
 
Intet   nyt  
 
6.   Fester/arrangementer.  
 
Ingen   ting  
 
7.   Vedtægter.  
 
Intet   nyt  
 
8.   Generalforsamling  
 
Intet   nyt  
 
9.   Meddelelser   til   grundejerne  
 
Intet   nyt   
 



10.   Fastlæggelse   af   næste   møder  
 
8.   Oktober   hos   CA  
 
11.   Eventuelt  
 
Vi   afventer   forsat   nyt   fra   Yousee,   hver   enkel   grundejer   vil   blive   kontakte   og   skal   selv   afklare  
sit   valg   med   Yousee,   forventet   installation   er   forsat   Q2   2020.   
 
Kirke   Såby,   den   03.09.2019  
 
Christian   Andersen  
Næstformand  
 


